

TABLE OF CONTENTS

目 录

Development Status, Problems and Suggestions of Oilseed Peony Industry in Shandong Province

(山东省油用牡丹产业现状、存在问题及发展建议)

Q. WANG, C. J. HAN, H. B. ZHANG, J. M. HAO, B. L. LIU, H. Z. DONG.....111

Preliminary Study on the Reasons for Serious Occurrence and Comprehensive Prevention and Control Technology of *Aegilops tauschii* Coss. on the Wheat Field in Huaibei Area

(淮北地区麦田节节麦重发原因及综合防控技术初探)

S. J. ZHANG, Y. SUN, G. R. ZHU, M. LI, H. Y. WANG, A. Y. SONG.....116

Development of Traceability System for Outdoor Vegetable Quality and Safety

(露地蔬菜质量安全追溯系统的研发)

Y. ZHANG, P. CHAI, N. S. YU, Y. C. WANG.....121

Effects of Planting Density on the Yield and Quality of Upper Leaf of K326 and Guiyan 2

(种植密度对 K326 及贵烟 2 号上部叶产质的影响)

J. Y. ZHOU, H. PAN, Y. HU, C. Q. DIAO, G. Y. WEI, F. Q. AI.....127

Study on High Quality, High Yield and High Efficiency Cultivation Techniques of Hanfu Apple in Faku County

(法库县寒富苹果优质丰产高效栽培技术的研究)

G. Z. HAN.....133

Research Progress on Genetic Diversity and Cultivation of *Morchella*

(羊肚菌遗传多样性与栽培的研究进展)

L. J. GAO, X. R. WANG, B. LIU.....138

Thoughts on the Rural Ideological and Political Work of College-Graduate Village Officials in the New Era

(新时代大学生村官做好农村思想政治工作中的思考)

H. X. ZHANG.....144